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第第第第16161616届届届届世界女世界女世界女世界女篮锦标赛篮锦标赛篮锦标赛篮锦标赛中中中中国国国国队队队队失利原因探析失利原因探析失利原因探析失利原因探析    

冯海成，郑尚武，潘佐坚 

浏览次数 228   

（肇庆学院 体育与健康学院，广东 肇庆  526061）

摘      要：对第16届女篮世锦赛中国队在比赛中的表现进行分析，认为
其失利的原因是在赛场上内外结合不好、掩护质量低劣、体能低下、新老
交替断档、教练员临场指挥应变乏术等。 
关  键  词：竞赛与训练；第16届女篮世锦赛；中国女篮 
中图分类号：G841    文献标识码：A    文章编号：1006-7116(2011)
02-0101-05

Analysis of causes for the defeat of team China in the 16th World WAnalysis of causes for the defeat of team China in the 16th World WAnalysis of causes for the defeat of team China in the 16th World WAnalysis of causes for the defeat of team China in the 16th World W
omen Basketball Championshipomen Basketball Championshipomen Basketball Championshipomen Basketball Championship

FENG Hai-cheng，ZHENG Shang-wu，PAN Zuo-jian

（Department of Physical Education，Zhaoqing University，Zhaoqin
g 526061，China）

Abstract: The authors analyzed the performance of the Chinese wo
men basketball team in the 16th World Women Basketball Champions
hip, and conclude causes for the defeat of the women basketbal
l team in this era, such as poor connection between players insi
de and outside the ring on the court, bad covering quality, lo
w physical stamina, discontinuity produced by player replacemen
t, the coach lacking in on-court commanding and responding tacti
cs.
Key words: competition and training；16th World Women Basketbal
l Championship；Chinese women basketball team 
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